
Aan de fractie van VVD 
T.a.v. mevrouw N. van Bakel

Van College van B&W

Onderwerp Ontvreemding fietsen en scooters

Datum

Ons kenmerk

11 oktober 2023 

U23.04536

Geachte mevrouw Van Bakel,

Op 17 september 2023 heeft u raadsvragen ingediend over ontvreemding fietsen en scooters.
Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen.

Vraag 1.
In 2023 zal het Integraal plan fietsenstallingen in de raad worden besproken, kunt u aangeven wanneer dit 
zal plaatsvinden?
Antwoord.
Nee. In afwachting op de besluitvorming over de begroting 2024 komt er geen voorstel voor de bemande 
bewaking van drie fietsenstallingen. Het college van B&W stelt bij de begroting 2024 voor om middelen te 
reserveren voor één bemande bewaakte fietsenstalling bij station Rodenrijs.

Vraag 2.
Kunt u aangeven hoeveel fietsen- en scooterdiefstallen in onze gemeente hebben plaatsgevonden in 2023 
t. o. v. voorgaande jaren?
Antwoord.
In de tabel leest u de cijfers van 2023 (januari t/m augustus), de cijfers van 2022 in de vergelijkbare 
periode en ter referentie de cijfers uit 2019 van voor Corona.
De cijfers bevatten de aangiftes van gestolen brom-, snor- en fietsen bij de politie in Lansingerland.
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Soort misdrijf: 1.2.3 Diefstal van brom-, 
snor-, fietsen

januari februari maart april mei juni juli augustus

■ 2019 «2022 «2023

Waarneembaar is een duidelijke stijging in juni en juli dit jaar. De politie heeft hier geen verklaring voor.
In augustus neemt de stijging weer af. Sinds de stijging in juni is er in het overleg tussen gemeente en 
politie extra aandacht voor fietsendiefstal (bron: data.politie.nl).

Vraag 3.
Kunt u aangeven wat de hotspots zijn in onze gemeente als het gaat om fietsen/scooter diefstal?
Antwoord.
De hotspots zijn de winkelcentra en rondom de drie stations (met name Station Rodenrijs en Berkel 
Westpolder).

Vraag 4.
Kunt u aangeven of de bewaakte fietsstallingen aan de verwachting voldoet, oftewel is door bewaking geen 
sprake meer van diefstal?
Antwoord
Een bewaakte fietsenstalling voorkomt diefstal niet helemaal. Wel lijkt het een preventieve werking te 
hebben.
Op dit moment is bij Berkel Westpolder een bemande bewaakte fietsenstalling. De bemanning is er alleen 
gedurende de openingstijden (ma t/m wo 06:30-21:00, do en vr 6:30-22:00, za 08:00-19:00 en zondag 
gesloten). Buiten deze tijden kan er ook een fiets worden geparkeerd of weggehaald, maar is er op dat 
moment geen toezicht. Het is daardoor geen sluitend systeem. Tijdens Covid-19 en door personeelstekorten 
was er een periode van verminderde dienstverlening. Dit is inmiddels weer op het oude niveau.

Bij station Rodenrijs is op dit moment enkel camerabewaking.
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Vraag 5.
Kunt u aangeven of cameratoezicht een preventief werkende maatregel is bij de OVpunten, denk aan 
stalling metro stations en station Lansingerland?
Antwoord
Cameratoezicht of camerabewaking bij fietsenstallingen heeft altijd een grotere preventieve werking dan 
stallingen zonder camera’s. Ook de camerabewaking, zoals aanwezig in een van de fietsenstallingen bij 
station Rodenrijs heeft een zekere preventieve werking, al is niet vast te stellen hoeveel fietsendiefstallen 
zijn voorkomen vanwege de aanwezigheid van camera’s. Wel is duidelijk dat het ook geen sluitend systeem 
is doordat er alsnog fietsen worden gestolen.
Het effect van cameratoezicht is ook afhankelijk van adequate opvolging bij incidenten. Als de politie snel 
kan reageren draagt dit bij aan effectievere afschrikking van fietsendieven. Echter is dat niet altijd mogelijk 
wegens andere prioriteiten en capaciteitsproblemen.

Vraag 6.
Kunt u aangeven wat effectieve maatregelen zijn om diefstal te voorkomen maar die nog niet genomen 
zijn?
Antwoord
Hierbij valt te denken aan de plaatsing dan wel in exploitatie nemen van fietskluizen. Een andere optie is 
een bemande bewaakte fietsenstalling die daadwerkelijk dicht gaat, of een 24 uurs bemensing.

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen.

Met een vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van Lansingerland

Gemeentesecretaris
drs. Pieter van de Stadt 
Burgemeester
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